

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: CAPITAL BANK OF JORDAN Date: 21-07-2022 10:33:50 AM	السادة ميئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك المال الأردني التاريخ: 21-07-2022 AM 10:33:50
The Extraordinary General Assembly Meeting of CAPITAL BANK OF JORDAN was held on 10:00 On 21-07-2022 at www.smartagm.ae. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 84.68%.	عقدت الهيئة العامة لشركة بنك المال الأردني بتاريخ 21-07- 2022 على 10:00 اجتماعا غير عادي وذلك في www.smartagm.ae وبنسبة حضور 84.68 %.
Subject: Merger	الموضوع: الاندماج
The General Assembly approved the merger of the company with Societe Generale Bank Jordan where Capital Bank of Jordan is the resulted company	حيث وافقت الهيئة العامة على الاندماج مع شركة بنك سوسيته جنرال الأردن على أن تكون بنك المال الأردني هي الشركة الناتجة عن الاندماج.
Subject: Other	الموضوع: آخر
1. authorize the Chairman of the board of directors and/or the CEO of the Bank to complete all related procedures in accordance with the provisions of the Jordanian Companies Law, the Securities Law, and the Banking Law.	 تفويض رئيس مجلس الإدارة و/أو الرئيس التنفيذي باستكمال كافة الإجراءات المتعلقة بذلك وبما يتفق وأحكام قانون الشركات الأردني وقانون الأوراق المالية وقانون البنوك.